
 
Z Á P I S N I C A  

zo štrnásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, 
konaného dňa 19. 02. 2008 

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan 
  Mgr. Michal Lukša  
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  

Anton Vass 
 
Ospravedlnení:  MUDr. Marek Andraščík 
   MVDr. Vladislav Juško 
 
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Jozef Zobka, oddelenie kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s.r.o.  
  Anna Brečková, hovorkyňa  
 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti Mestskej rady v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 19. 02. 2008  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 19. 02. 2008  
5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2007 a plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2008  
6. VZN mesta Snina o povoľovaní a vykonávaní výkopových prác na miestnych 

komunikáciách a verejných priestranstvách  
7. Pracovný poriadok zamestnancov Mesta Snina                                                           
8. Poriadok odmeňovania zamestnancov Mesta Snina                        
9. Doplnenie členov MsR v Snine 
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10. Dodatok č. 5 k Zmluve o nájme hnuteľných vecí uzatvorenej medzi Mestom Snina 
a Nemocnicou Snina, s.r.o., Snina  

11. Možnosti racionalizácie riadenia materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
12. a) Predloženie žiadosti ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina o nenávratný finančný príspevok v rámci   
           opatrenia 1.1. ROP  

b) Zabezpečenie realizácia projektu ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina  
c) Financovanie projektu ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina      

13. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
14. Informatívna správa o priebehu prác na stavbe Realizácia stavebných úprav II. ZŠ Snina – 

doplnenie o stanovisko: zhotoviteľa stavby, ZŠ Ul. študentská 1446, Snina, projektanta 
stavby 

15. Informatívna správa o uzatvorených zmluvách s TENERGO  Brno, a.s., Brno  
16. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina vo verejnej ponuke  
17. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina  A 
18. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina B 
19. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina C 
20. Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina D 
21. Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredaný byt v obytnom dome 774 na 

Ul. Štúrovej v Snine  
22. Rôzne 
23. Interpelácia poslancov 
24. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
 
      Ing. Štefan Milovčík – otvoril štrnáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých privítal.  Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  poslanci VÚC Prešov, konateľ spoločnosti 
Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina, 
riaditeľ VPS Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi. 
Navrhuje do programu MsZ zaradiť materiál č. 22 A) Návrh rekonštrukcie miestnych 
komunikácií, výmeny a doplnenia autobusových čakární a rekonštrukcie a výstavby 
parkovísk a odstavných plôch v Snine. Tento materiál obdržali poslanci pri prezentácii.  
 
    Ďalej je potrebné: 

- k materiálu č. 6  VZN mesta Snina o povoľovaní a vykonávaní výkopových prác na 
miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách doplniť si dôvodovú správu, 
v ktorej sú uvedené zmeny, ktoré je potrebné urobiť v texte VZN,  

- v materiály č. 7 Pracovný poriadok zamestnancov Mesta Snina je potrebné v Etickom 
kódexe na strane 3 (hneď v prvom riadku na tejto strane) vyškrtnúť slová: „i v súkromnom 
živote“,  

- vymeniť si materiál č. 12 C) Financovanie projektu ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina 
 



 3 

Hlasovanie za program so zmenami a doplnkami:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
Do návrhovej komisie navrhuje:  
Za členov návrhovej komisie určujem: JUDr. Ivetu Bžánovú  

MUDr. Jozefa Homzu               
      MUDr. Štefana Čopíka  
 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj 
Skrip, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík – 2 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určuje:            MUDr. Andreja Kulana  
                Ing. Štefana Nevoľníka     
 
Za zapisovateľku určuje:  p. Moniku Dunajovú 
 
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Suchý – 13.20 hod. – spolu 15 poslancov) 
 
 
K bodu 2) Správa o činnosti Mestskej rady v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 264/2008  
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K bodu 3) Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 19. 02. 2008  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v akom štádiu je plnenie uznesenia o investičných akciách? Hlavne čo 
sa týka malometrážnych bytov, prípravy projektu RO Rybníky a staré ihrisko, rekonštrukcia 
nemocnice a lyžiarske stredisko Biele kamene. Počíta sa s týmto strediskom v našom územnom 
pláne mesta?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – boli sme úspešný v príprave projektu ZŠ 1. mája a zajtra sa ideme 
zaregistrovať. Pripravujú sa ďalšie 2 projekty pre ZŠ a 2 projekty pre MŠ.; 

- RO Rybníky – sme v štádiu projekčných príprav. Touto cestou chce verejne vyzvať 
podielnikov, aby vyšli v ústrety mestu pri odpredaji pozemkov, aby sme mohli byť 
v projekte úspešný. Vlastnícke vzťahy sú totiž základom na predloženie projektu;  

- Biele Kamene – časť lyžiarskeho strediska leží v lokalite Tarnovského potoka, ktorý je 
v katastri Sniny. Preto sa treba touto lokalitou zaoberať aj v územnom pláne mesta; 

- nemocnica – projekčná príprava by mala byť ukončená koncom februára. Ide o zateplenie 
budovy, výmenu okien, opravu strachy a rekonštrukciu výťahov. Pripravuje sa projekt a tiež 
stavebné povolenie, aby ho bolo možné použiť hneď, keď bude zverejnená výzva; 

- kaštieľ – ide o historickú pamiatku, ktorú treba zachovať. Horná hranica možnosti získania 
finančných prostriedkov z fondov je 70 – 75 mil. Sk. Teda by sme mali šancu zaradiť náš 
projekt a získať na rekonštrukciu finančné prostriedky z fondov;  

-  penzión v objekte na Ul. budovateľskej – ministerstvo práce a sociálnych vecí trvá na tom, 
aby sa úrad práce presťahoval do tejto budovy. No mesto opätovne žiada o odkúpenie tejto 
budovy. Ak to nebude možné, mesto žiada ministerstvo o rekonštrukciu prístupovej cesty 
k tejto budove a vybudovanie parkoviska pri tejto budove, pretože terajšie parkovisko je 
zaplnené už teraz; 

- námestie – projekt na rekonštrukciu máme spracovaný vo výške 100 mil. Sk. No podľa 
posledných informácií môže byť maximálne do výšky 70 mil. Sk. Teda ideme projekt 
prepracovať; 

- verejné osvetlenie – máme pripravený projekt aj so stavebným povolením, len čakáme na 
podanie výzvy; 

- metropolitná optická sieť – chceme využiť možnosť zavedenia tejto siete a preto 
pripravujeme projekt; 

- byty pre neprispôsobivých – na tieto byty je možnosť získať peniaze zo štátneho fondu 
rozvoja bývania. Tu stačí dlhodobá nájomná zmluva na pozemky, nie je potrebné ich 
vlastníctvo. Pokiaľ nebude uzavretá ROEP-ka, nemôžeme robiť nič.  

 
     Mgr. Ľubov Reháková – uznesenie MsZ č. 141/2007 a uznesenie MsR 83/2007 – na základe 
podnetu občanov tieto uznesenia nie sú splnené. Na sídlisku I. sa nič nerobí. Od občanov, ktorých 
zamestnávame na aktivačných prácach je potrebné vyžadovať lepšiu  prácu; 
       - uznesenie MsR č. 132/2007 – racionalizácia ZŠ - toto uznesenie nie je splnené, pretože 
materiál na dnešnom zasadnutí predložený nie je.  
 
     Ing. Pavol Marinič – materiál mal byť pripravený a predložený na dnešné zasadnutie MsZ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – jej osobný názor je, že v čom by bola budúcnosť mesta – koncepčný 
rozvoj cestovného ruchu (RO Rybníky, staré ihrisko, kaštieľ a pod.), úrad robí príliš málo. Chápe, 
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že ide o veľké množstvo akcií. Vlastníctvo kaštieľa nemáme, iba zmluvu o budúcej zmluve, robí sa 
s tým niečo? Celoročné využitie RO Rybníky – pomaly je marec a nič sa tam nerobí. Má pocit, že 
určité akcie, na presadenie ktorých bola vôľa všetkých poslancov, záujem vedenia mesta je 
minimálny a má záujem len o niektoré akcie, na ktorých sa robí naplno.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – bola vypísaná verejná súťaž na projekt kaštieľa. Prišli ponuky od 3 
projektantov a cena bola asi trikrát vyššia ako sme predpokladali. Preto bola súťaž zrušená. Robíme 
nový investičný zámer a vypíšeme novú verejnú súťaž.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – najnižšia ponuka za projekt bola na sumu 2,2 mil. Sk. Takúto cenu 
nemáme zahrnutú v rozpočte, preto bola súťaž zrušená.  
 
     Ing. Ján Čop – v bode Rôzne predloží návrh na uznesenie, ktorým sa doplní uznesenie MsZ č. 
129/2007 – ide o investičné akcie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – čo s našimi Rybníkami? Chce primátor letnú alebo celoročnú prevádzku, 
keďže projekt na celoročné využitie nebol ešte zadaný?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ak chceme získať finančné prostriedky z fondov, musíme pripraviť 
projekt na celoročné využitie tejto oblasti.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť uznesenia, ktoré nemajú daný 
termín plnenia, na prehodnotenie – úloha.   Napríklad, uznesenie MsZ č. 25/2006 „Dobrý anjel 
mieru“ – uznesenie stále nie je splnené.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prišiel od p. Smoláka list ohľadom tohto projektu, ktorý predloží 
poslancom ešte na dnešné rokovanie.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – miera nezamestnanosti klesá. Kvalifikovaná pracovná sila 
v profesiách strojárskych chýba. Rozbieha sa podpora projektov na podporu robotníckych profesií, 
keďže týchto profesií je veľmi málo. Je problém presvedčiť rodičov aj žiakov ZŠ, aby šli študovať 
strojárske profesie. Treba spojiť všetky sily – štát, samospráva, podnikateľské subjekty.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 19. 02. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   JUDr. Iveta Bžánová,  Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 
4 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 265/2008  
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K bodu 4) Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 19. 02. 2008  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – Osobitná škola Komenského platí 250,- Sk/m2 za prenájom priestorov. 
Je to veľmi málo.  
 
     Ing. Miroslav Balog – výsledky kontroly na ZŠ Budovateľská – aký záver k tomu vyvodí 
zriaďovateľa?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zvolať školskú radu k doriešeniu problému na ZŠ Budovateľská.  
 
     Mgr. Juraj Skrip –je to dlhodobý problém a treba ho riešiť.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    výsledky kontrolnej činnosti 
k 19. 02. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 266/2008  
 
 
 
K bodu 5) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2007 a plán kontrolnej činnosti na I. polrok  

2008  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – poslancov je potrebné predložiť informáciu o vyvedení zodpovednosti 
zamestnancov za nedostatky, ktoré kontrolór zistil pri kontrole.  
 
     Mgr. Pavol Marinič – doposiaľ nebol vyvodený a uplatnený zo strany primátora žiadny postih 
zamestnanca.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o kontrolnej činnosti za 
rok 2007,    s c h v a ľ u j e   plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2008.  
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Príloha uznesenia MsZ č. 267/2008: 
 
 
 

Plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2008  
Január 

- kontrola plnenia uznesení,  
- finančná kontrola – ZŠ Budovateľská,  
- stav vybavovania sťažností a petícií za 2. polrok 2007.  

 
Február   

- kontrola plnenia uznesení,  
- správa o kontrolnej činnosti za rok 2007,  
- kontrola dodržiavania VZN o povoľovaní výkopových prác na miestnych komunikáciách 

a verejnej zeleni.  
 
Marec  

- kontrola plnenia uznesení,  
- stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu mesta,  
- kontrola na úseku odpadového hospodárstva – výber poplatkov.  

 
Apríl 

- kontrola plnenia uznesení,  
- finančná kontrola – MsÚ,  
- kontrola bytového hospodárstva.  

 
Máj  

- kontrola plnenia uznesení,  
- kontrola vyplácania jednorázových sociálnych dávok,  
- kontrola vyúčtovania príspevkov z rozpočtu mesta za rok 2007.  

 
Jún 

- kontrola plnenia uznesení,  
- následná kontrola vo vybraných subjektoch,  
- finančná kontrola – vybraná MŠ.  

 
Hlasovanie: 
za: JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog,  Mgr. Michal Lukša – 2 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 267/2008  
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K bodu 6) VZN mesta Snina o povoľovaní a vykonávaní výkopových prác na miestnych  
komunikáciách a verejných priestranstvách  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
88/2008 o povoľovaní a vykonávaní prác na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách,  
r u š í    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 19/1994 o povoľovaní a vykonávaní prác na 
miestnych komunikáciách a verejnej zeleni v znení doplnku č. 1/2004.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 268/2008  
 
 
 
K bodu 7) Pracovný poriadok zamestnancov Mesta Snina                                                           
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nevidí dôvod, aby sa z textu v etickom kódexe vypustilo slovné 
spojenie „i v súkromnom živote“.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – je tiež toho názoru, aby t tam ostalo.  
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – ako spracovateľ si myslí, že by to tam malo byť, ale 
zástupcovia zamestnancov nesúhlasili s tým, aby to tam bolo. V zmysle Zákonníka práce musí byť 
tento poriadok odsúhlasený aj zamestnaneckou radou.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – spracovať etický kódex volených funkcionárov samosprávy – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Pracovný poriadok zamestnancov Mesta 
Snina.  
 
Hlasovanie: 
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za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Mgr. Juraj Skrip – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 269/2008  
 
 
K bodu 8) Poriadok odmeňovania zamestnancov Mesta Snina                        
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Poriadok odmeňovania zamestnancov Mesta 
Snina.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 270/2008  
 
 
K bodu 9) Doplnenie členov MsR v Snine 
 
     Ing. Štefan Milovčík – ešte raz sa pýta JUDr. Bžánovej a Ing. Baloga, či platí to vzdanie sa 
funkcie člena rady. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová a Ing. Miroslav Balog – áno, platí.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – v tom prípade je potrebné zvoliť nových členov mestskej rady.  
 
     Ing. Ján Čop – minulý týždeň bolo stretnutie predsedov poslaneckých klubov a nezávislých 
poslancov. Nikto nemal záujem byť zvolený za člena mestskej rady. Preto klub KDH navrhuje 
zvoliť 2 členov mestskej rady z ich rado v to MUDr. Štefan Čopíka a Pavla Diňu s tým, že ak niekto 
z iných klubov bude mať záujem o funkciu člena mestskej rady, klub KDH svojich nových členov 
stiahne. Je to ich verejný prísľub.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   v o l í    za členov Mestskej rady v Snine poslancov:  

- MUDr. Štefana Čopíka, 
- Pavla Diňu.  

 
Hlasovanie: 
za: JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog,   MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 271/2008  
 
 
 
(na zasadnutie prišiel Ing. Jozef Savka – 15:29 hod. – spolu 16 poslancov) 
 
 
K bodu 10) Dodatok č. 5 k Zmluve o nájme hnuteľných vecí uzatvorenej medzi Mestom  

Snina a Nemocnicou Snina, s.r.o., Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 5 k Zmluve o nájme hnuteľných 
vecí uzatvorenej medzi Mestom Snina a Nemocnicou Snina, s. r. o., Snina zo dňa 01. 01. 2006, 
ktorý tvorí neoddeliteľnú prílohu tohto uznesenia.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 272/2008  
 
 
K bodu 11) Možnosti racionalizácie riadenia materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti  

mesta 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia kultúry a školstva.  
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     Mgr. Ľubov Reháková – komisia školstva odporúča tento materiál neschváliť. Je to aj 
stanovisko školskej rady.  
 
     Ing. Ján Čop – prosí Mgr. Zobku, aby podal informáciu o počte zapísaných detí do 1. ročníka 
na jednotlivých školách a počet žiakov v 9. ročníku.  
 
     Mgr. Jozef Zobka -    prváci   deviataci  úbytok  
  ZŠ Budovateľská  18  38   20 
  ZŠ Komenského   27  64   37 
  ZŠ P. O. Hviezdoslava 38  39     1 
  ZŠ 1. mája    38  59   21 
  ZŠ Študentská   56  41           + 15 
  Spolu:             177           249   64 
  Cirkevná ZŠ   20 
 
     Ing. Štefan Milovčík – spracovať analýzu počtov žiakov v jednotlivých lokalitách 
a jednotlivých školách – úloha.  
 
     Daniela Galandová – ak bude jeden riaditeľ na všetky MŠ, nestratí sa taká tá zdravá 
konkurencia medzi jednotlivými MŠ? Kto potom bude rozhodovať o tom, ktorá škôlka bude môcť 
podať projekt na získanie finančných prostriedkov z fondov?  
 
     Ing. Štefan Milovčík – uznesenie ešte nie je schválené a diskusia nespeje k tomu, že budú 
škôlky zlúčené do jedného subjektu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – analýza je v poriadku, ale treba hľadať riešenia, pretože časom určite 
dôjde k zrušeniu škôlky, čo by bola škoda. Bolo by vhodné sa tomu ešte povenovať a teraz vziať 
túto analýzu iba na vedomie. Analýzu zlúčenia materských škôl je potrebné robiť aj z iných 
hľadísk.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – spracovať podrobnú analýzu MŠ (ako pri ZŠ) – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zlúčenie materských škôl v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta do jedného právneho subjektu „Spojená materská škola“,    u k l a d á    
Mestskému úradu v Snine predložiť Ministerstvu školstva SR:  

1. žiadosť o vyradenie materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta zo siete škôl 
a školských zariadení SR, 

2. žiadosť o zaradenie spojenej materskej školy do siete škôl a školských zariadení SR. 
 
      Ing. Jozef Savka – nevie si dosť dobre predstaviť, ako by tieto škôlky fungovali pod 1 
riaditeľkou, keď sú takto roztrúsené po celom meste. Nie sú centralizované na jednom mieste blízko 
seba.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – diskusia bola ukončená, prečítal sa návrh na uznesenie, prečo sa ďalej 
diskutuje? Porušuje sa rokovací poriadok.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – tento materiál tu nemal byť v takejto podobe. mala byť pripravená 
analýza a zastupiteľstvo ju malo vziať iba na vedomie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – k racionalizácii treba pristúpiť, ale ak zlučovať, tak po 2 škôlky. Pokiaľ 
bežia grantové schémy, nerušme ani materské ani základné školy.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Ing. Štefan Nevoľník – 3 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. 
Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 6 poslancov  
zdržali sa:   MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. 
Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 7 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo k tomuto bodu neprijalo žiadne uznesenie.  
 
 
 
K bodu 13) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.  
 
     Pavol Diňa – podal bližšie informácie k danému materiálu. Zatiaľ ide o zálohovité vyplatenie. 
Má ešte poslanecký návrh na vyplatenie zálohy vo výške 30.000,- Sk pre Miestnu vodnú záchrannú 
službu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – predsedníčka mestskej školskej rady žiada finančný príspevok na akciu 
ku Dňu učiteľov vo výške 100.000,- Sk. Prečítala ich písomnú žiadosť.  
 
    Ing. Jana Rosičová – nie je to právnická osoba a nie je preto možné im finančnú dotáciu 
z rozpočtu mesta poskytnúť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – bude spoločné rokovanie komisie finančnej a komisie športu 
k pripomienkovaniu VZN-ka o poskytovaní dotácií, ktoré sa pripravuje. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie + návrh p. Diňu na doplnenie 
uznesenia.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e 

1. výšku dotácie určenú na prerozdelenie primátorom mesta tak, ako je uvedené v prílohe 
uznesenia,  

2. výšku dotácie pre Mariášový klub Snina tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia,  
3. zálohové prerozdelenie dotácií pre športové kluby vo výške 365.000,- Sk tak, ako je 

uvedené v prílohe uznesenia,  
4. výšku zálohovej dotácie pre Animoterapeuticko-jazdecké centrum Snina tak, ako je 

uvedené v prílohe uznesenia.  
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Príloha uznesenia MsZ č. 273/2008: 
 
K bodu 1 
Výška dotácií určená na prerozdelenie primátorom mesta     75.000,- Sk  
 
K bodu 2 
Mariášový klub Snina         10.000,- Sk  

- zakúpenie cien na 11. ročník „O štít Vihorlatu“  
 
K bodu 3 
Športové kluby  
 
Klub šermu Snina          50.000,- Sk  

- cestovné náklady  
Mestský Tennis Club Snina         20.000,- Sk  

- materiálne vybavenie  
Stolnotenisový oddiel Snina         20.000,- Sk  

- cestovné náklady, materiálne vybavenie  
Zápasnícky klub Vihorlat Snina                 100.000,- Sk  

- cestovné náklady 
Športový klub SKÓRE Snina        25.000,- Sk  

- cestovné náklady 
Mestský futbalový klub Snina                 150.000,- Sk  

- cestovné náklady  
 
K bodu 4 
Občianske združenia  
 
Animoterapeuticko-jazdecké centrum Snina      45.000,- Sk  

- organizačné zabezpečenie podujatí „Človek a pes“ a „Človek, pes a kôň“  
 
Miestna vodná záchranná služba       30.000,- Sk  
 
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 273/2008  
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K bodu 12a)  Predloženie žiadosti ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina o nenávratný finančný príspevok  
v rámci  opatrenia 1.1. ROP  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali PaedDr. Evald Štofík, 
riaditeľ ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina a Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja, MsÚ Snina.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   predloženie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok v rámci opatrenia 1.1. ROP na realizáciu projektu „Kvalitné vzdelanie pre žiakov 
športovej školy v Snine“, ktorý je realizovaný pre Základnú školu, Ul. 1. mája 12, Snina a ktorý je 
v súlade s Miestnym rozvojovým a akčným plánom mesta Snina na roky 2005 – 2014.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 274/2008  
 
 
 
K bodu 12b) Zabezpečenie realizácia projektu ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali PaedDr. Evald Štofík, 
riaditeľ ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina a Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja, MsÚ Snina.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zabezpečenie realizácie projektu „Kvalitné 
vzdelanie pre žiakov športovej školy v Snine“, pre Základnú školu, Ul. 1. mája 12, Snina, po 
schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok.  
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 275/2008  
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K bodu 12 c) Financovanie projektu ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina      
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali PaedDr. Evald Štofík, 
riaditeľ ZŠ, Ul. 1. mája 12, Snina a Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja, MsÚ Snina.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   financovanie projektu „Kvalitné vzdelanie 
pre žiakov športovej školy v Snine“, ktorý je realizovaný pre Základnú školu, Ul. 1. mája 12, 
Snina vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. vo výške 1.515.381,57 Sk.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Mgr. Juraj Skrip – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 276/2008  
 
 
 
K bodu 14) Informatívna správa o priebehu prác na stavbe Realizácia stavebných úprav II.  

ZŠ Snina – doplnenie o stanovisko: zhotoviteľa stavby, ZŠ Ul. študentská 1446,  
Snina, projektanta stavby 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie výstavby, ÚP, 
ŽP a SP.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – stanoviská zhotoviteľa stavby, ZŠ Ul. študentská 1446, Snina, 
projektanta stavby a mestského úradu o priebehu prác na stavbe Realizácia stavebných úprav II. ZŠ 
Snina je potrebné predložiť na komisiu výstavby a stanovisko tejto komisie predložiť na MsZ. 
Všetky stanoviská je potrebné zhodnotiť a urobiť z toho výstup – úloha; 
    - každú informatívnu správu predkladanú na MsZ je potrebné 
podpísať spracovateľom – úloha. 
     MUDr. Štefan Čopík – komisia výstavby a komisia kontrolná mala spoločné jednanie k tomuto 
problému. Práce boli vykonané a p. Patlevičovi treba faktúry uhradiť.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – po odstránení nedorobkov v počte asi 50 bude zhotoviteľovi stavby faktúra 
uhradená.  
 
     Ing. Ján Čop – toto by mala zhodnotiť a výstup by mala dať nezainteresovaná osoba. Aj na 
komisii regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce s podnikateľmi bol tento problém 
prejednaný a nikto nemal odvahu povedať, kto je za daný stav zodpovedný.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – nemalo sa to stať, ale nedovolí si povedať, kto je zato zodpovedný.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    stanoviská k informatívnej 
správe o priebehu prác na stavbe Realizácia stavebných úprav II. ZŠ Snina od:  

- zhotoviteľa stavby Stavomont SP Snina, spol. s r. o., Snina, číslo 11/TU/Ko, zo dňa 21. 12. 
2007, 

- ZŠ Ul. študentská 1446, Snina, riaditeľa, zo dňa 20. 12. 2007,  
- projektanta stavby ARGO – Projekčná kancelária, Ul. strojárska 2060, Snina, Ing. arch. 

Jozefa Bajusa, zo dňa 17. 01. 2008.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Michal 
Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   JUDr. Iveta Bžánová,  Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka – 4 
poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 277/2008  
 
 
K bodu 22) Rôzne  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – chce dôvody, prečo sú dané takéto podmienky (vysokoškolské 
vzdelanie pedagogické, aprobačné predmety umeleckého smeru) na výberové konanie do funkcie 
vedúceho oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Jana Rosičová – je to robené zo zákona a v zmysle Vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 
41/1996 Z. z. o odbornej a pedagogickej spôsobilosti pedagogických zamestnancov v znení 
neskorších predpisov, ktorá sa vo výberovom konaní uvádza v neodpustiteľných kvalifikačných 
predpokladoch. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – je to spojené oddelenie, preto je tam aj niečo zo smeru kultúry. Ak s tým 
má byť problém, vieme to napraviť.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – prečítal podmienky na výberové konanie, ktoré bolo zverejnené v novinách, 
pretože to sľúbil učiteľom.  
 
(vo vedení zasadnutia pokračoval Ing. Ján Čop, zástupca primátora) 
 
 
K bodu 15) Informatívna správa o uzatvorených zmluvách s TENERGO  Brno, a.s., Brno  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    informatívnu správu 
o uzatvorených zmluvách s TENERGO  Brno, a.s., Brno.  
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip - 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 278/2008  
 
 
K bodu 16) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina vo verejnej ponuke  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj bytov vo verejnej ponuke:  

1) byt číslo 2 v bytovom dome s.č. 1465 na Ul. študentskej v Snine, LV 5630, postavený na 
parcele č. KN-C 5066/105, vedený na LV 6371, k. ú. Snina, spoluvlastnícke podiely na 
spoločných častiach a zariadeniach a pozemku v podiele 61/702 pre: Kandravý Vladislav, 
bytom Svidník, za kúpnu cenu 130.000,- Sk,  

2) byt číslo 6 v bytovom dome s.č. 1605 na Ul. Palárikovej v Snine, postavený na parcele č. 
KN-C 5066/95, vedený na LV 6167,  k. ú. Snina, spoluvlastnícke podiely na spoločných 
častiach a zariadeniach a pozemku v podiele 54/654 pre: Mgr. Kerekanič Igor, bytom Snina, 
za kúpnu cenu 140.000,- Sk,  

3) byt číslo 8 v bytovom dome s.č. 1470 na Ul. študentskej v Snine, LV 5239, postavený na 
parcele č. KN-C 5066/120, vedený na LV 6020, k. ú. Snina, spoluvlastnícke podiely na 
spoločných častiach a zariadeniach a pozemku v podiele 46/705 pre: Zidková Terézia, 
bytom Humenné, za kúpnu cenu 104.800,- Sk,  

4) byt číslo 4 v bytovom dome s.č. 1615 na Ul. Palárikovej v Snine, LV 5033, postavený na 
parcele č. KN-C 5066/188, vedený na LV 6669, k. ú. Snina, spoluvlastnícke podiely na 
spoločných častiach a zariadeniach a pozemku v podiele 59/1024 pre: Janová Pavlíková 
Agáta, a manžel Jano Ján, bytom Snina, za kúpnu cenu 151.000,- Sk.  

     Náklady súvisiace s prevodom uhradia kupujúci.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
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    Mestské zastupiteľstvo prijalo 
         uznesenie č. 279/2008  

 
     JUDr. Iveta Bžánová – pri odpredaji mestských bytov využívať aj dražobný poriadok a nie iba 
verejnú ponuku na odpredaj – úloha.  
 
 
 
K bodu 17) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina  A 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 
- bytov:  

1) číslo 17 na Ul. 1. mája 2053 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 1508/8, k. ú. Snina, LV 
5064,  

2) číslo 5, 18, 27, 35, 40, 58, 64 na Ul. Komenského 2660 v Snine, postavených na parcele 
KN-C 857/63, k. ú. Snina, LV 6039, 

3) číslo 5, 11 na Ul. Komenského 2661 v Snine, postavených na parcele č. KN 857/64, k. ú. 
Snina, LV 4685, 

4) číslo 11, 23 na Ul. Komenského 2663 v Snine, postavených na parcele č. KN 1121/198, k. ú. 
Snina, LV 7675, 

5) číslo 24, 30, 45, 60 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavených na parcele č. KN 587/62, 
k. ú. Snina, LV 5360,  

6) číslo 2, 10 na Ul. Palárikovej 1603 v Snine (bývalý internát SOUS), postavených na parcele 
č. KN 7522/3, k. ú Snina, LV 7817, 

- spoluvlastníckych podielov na spoločných častiach a spoločných zariadeniach,  
- pozemkov 
z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uzneseniami MsZ č. 330/2004 zo dňa 
13. 05. 2004, č. 29/2007 zo dňa 01. 03. 2007, č. 61/2007 zo dňa 29. 03. 2007, č. 153/2007 zo dňa 
06. 09. 2007 ako dodatok č. 18 k VZN mesta Snina č. 29/1995 podľa priloženého zoznamu 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 280/2008  
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K bodu 18) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina B 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 
- bytov:  

1) číslo 24, 37, 47, 51, 68, 70  na Ul. Komenského 2660 v Snine, postavených na parcele č. 
KN-C 857/63, k. ú. Snina, LV 6039,  

2) číslo 6 na Ul. Komenského 2661 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 857/64, k. ú. Snina, 
LV 4685, 

3) číslo 6, 8, 16, 17, 22, 24, 26, 29, 30 na Ul. Komenského 2663 v Snine, postavených na 
parcele č. KN-C 1121/198, k. ú. Snina, LV 7675, 

4) číslo 48, 58, 72, 73 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavených na parcele č. KN-C 
587/62, k. ú. Snina, LV 5360,  

5) číslo 8, 63, 71, 72 na Ul. Palárikovej 1603 v Snine (bývalý internát SOUS), postavených na 
parcele č. KN 7522/3, k. ú Snina, LV 7817, 

- spoluvlastníckych podielov na spoločných častiach a spoločných zariadeniach,  
- pozemkov 
z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uzneseniami MsZ č. 330/2004 zo dňa 
13. 05. 2004, č. 29/2007 zo dňa 01. 03. 2007, č. 61/2007 zo dňa 29. 03. 2007, č. 153/2007 zo dňa 
06. 09. 2007 ako dodatok č. 18 k VZN mesta Snina č. 29/1995 podľa priloženého zoznamu 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 281/2008  
 
 
K bodu 19) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina C 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 
- bytov:  
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1) číslo 21, 49, 62 na Ul. Komenského 2660 v Snine, postavených na parcele KN-C 857/63, k. 
ú. Snina, LV 6039, 

2) číslo 7, 18, 19, 21 na Ul. Komenského 2663 v Snine, postavených na parcele č. KN-C 
1121/198, k. ú. Snina, LV 7675, 

3) číslo 47 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 587/62, k. ú. 
Snina, LV 5360,  

4) číslo 3, 14, 26, 31, 33, 39, 46, 52, 59, 77, 58, 68 na Ul. Palárikovej 1603 v Snine (bývalý 
internát SOUS), postavených na parcele č. KN-C 7522/3, k. ú Snina, LV 7817, 

5) číslo 41 na Ul. študentskej 1445 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 2297/66, k. ú. 
Snina, LV 5015,  

6) číslo 8 na Ul. Palárikovej 1611 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 5066/82, k. ú. Snina, 
LV 6024, 

- spoluvlastníckych podielov na spoločných častiach a spoločných zariadeniach,  
- pozemkov 
z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uzneseniami MsZ č. 330/2004 zo dňa 
13. 05. 2004, č. 29/2007 zo dňa 01. 03. 2007, č. 61/2007 zo dňa 29. 03. 2007, č. 153/2007 zo dňa 
06. 09. 2007 ako dodatok č. 18 k VZN mesta Snina č. 29/1995 podľa priloženého zoznamu 
s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany kupujúcich.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 282/2008  
 
 
K bodu 20) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina D 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 
- bytov:  

1) číslo 29 na Ul. Komenského 2665 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 587/62, k. ú. 
Snina, LV 5360,  

2) číslo 8 na Ul. J. Kráľa 1011 v Snine, postavený na parcele č. KN-C 37/48, k. ú Snina, LV 
5203, 

3) číslo 2 na Ul. Palárikovej 1612 v Snine, LV 5623, postavený na parcele KN-C 5066/86, k. ú. 
Snina, LV 6702, 

4) číslo 36 na Ul. študentskej 1439 v Snine, LV 4875, postavený na parcele KN-C 82/3, k. ú. 
Snina,  
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- spoluvlastníckych podielov na spoločných častiach a spoločných zariadeniach,  
- pozemkov 
z vlastníctva Mesta Snina v zmysle zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uzneseniami MsZ č. 330/2004 zo dňa 
13. 05. 2004, č. 153/2007 zo dňa 06. 09. 2007 ako dodatok č. 18 k VZN mesta Snina č. 29/1995 
podľa priloženého zoznamu s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo strany 
kupujúcich.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 283/2008  
 
 
K bodu 21) Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredaný byt v obytnom  

dome 774 na Ul. Štúrovej v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – všetky predkupné práva na byty zrušiť naraz jedným uznesením – 
úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    vecné bremeno – predkupné právo na byt č. 2 
v obytnom dome s.č. 774 na Ul. Štúrovej v Snine, 2. poschodie, 1. vchod, postavený na parcele č. 
KN-C 3958/419, zapísaný v časti C na LV č. 6432, k. ú. Snina, vedený pod V – 911/2004, pre: 
Grundza Róbert, rod. Grundza a manželka Grundzová Anna, rod. Pavlíková, bytom Snina.  
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 284/2008  
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K bodu 22) Návrh rekonštrukcie miestnych komunikácií, výmeny a doplnenia  
autobusových čakární a rekonštrukcie a výstavby parkovísk a odstavných plôch  
v Snine  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali VPS Snina, s. r. o. 
a oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Ján Čop – materiál bol spracovaný na základe žiadostí od občanov mesta.  Dáva 
poslanecký návrh, aby sa do zoznamu na rekonštrukciu a realizácia parkovísk a odstavných plôch 
doplnila aj odstavná plocha pri bloku 1432/3 na Ul. budovateľskej.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o závažný materiál a dostala ho tesne pred rokovaním. Nestihla si 
ho prečítať a nevie, čo sa má schvaľovať. Obce sa snažia získať finančné prostriedky na údržbu 
ciest z eurofondov, keďže taká možnosť bude. Dáva na zváženie, aby sa tento materiál predložil na 
najbližšie zasadnutie MsZ.  
     Ing. Ján Čop – hlavným dôvodom, prečo je to tu dnes je ten, že treba vypísať výberové konanie. 
Na Slovensku nie je veľa firiem, ktoré sa zaoberajú údržbou ciest a je možné, že ak to odložíme, 
prídeme na rad niekedy koncom roka.  
 
     Ing. Miroslav Balog – o takýchto veciach treba rokovať v komisiách, na zasadnutiach a nie 
schváliť to tak, že materiál dostanú poslanci tesne pred rokovaním.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – na úrade by mali byť žiadosti z roku 2006 aj roku 2007, ktoré sa do 
materiálu ani na prerokovanie do komisií nedostali. Ako je to možné?  
 
     Ing. Jozef Savka – výšku finančných prostriedkov aj lokality sú už uznesením MsZ zo dňa 27. 
12. 2007 schválené. Tento materiál iba upresňuje ulice a odstavné plochy, ktoré sa majú 
rekonštruovať. Žiada poslancov, aby tento návrh podporili.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – prečítala písomný návrh na uznesenie doplnený o návrh Ing. Čopa.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   návrh rekonštrukcie miestnych 
komunikácií, výmeny a doplnenia autobusových čakární a rekonštrukcie a výstavby parkovísk 
a odstavných plôch v Snine,    u k l a d á   Mestskému úradu v Snine:  

1. Realizovať rekonštrukciu a výstavbu parkovísk a odstavných plôch v meste v roku 2008 
podľa predloženého návrhu 

2. Realizovať rekonštrukciu miestnych komunikácií v roku 2008 podľa predloženého návrhu 
3. Realizovať výmenu a doplnenie autobusových čakární v roku 2008 na území mesta podľa 

predloženého návrhu 
4. Zrealizovať na uvedené investičné akcie verejné obstarávanie 

T: apríl – máj 2008  
Príloha uznesenia MsZ č. 285/2008 zo dňa 19. 02. 2008: 
 
A. Parkoviská a odstavné plochy: 
  

  Približný  Odhadovaná 
P.č.  Návrh – lokalita  Plocha m2 počet áut      cena   Poznámka 
 
1. K2, č. bl. 2651       200 m2  15  110 tis. Sk zadná časť  
          záhonový obrubník 
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2. K8, č. bl. 2658           50 m2    4    25 tis. Sk        - „ - 
3. K10, č. bl. 2660  100 m2    8    55 tis. Sk        - „ – 
4. Študentská č. 1470  110 m2    8    80 tis. Sk z dvoch strán 
                     záhonový obrubník 
5. Palárikova č. 1613  120 m2    8    60 tis. Sk zadná strana 
          záhonový obrubník 
6. Študentská č. 1454 (08) 150 m2  10          150 tis. Sk  zadná a 1 bočná záhon. 

obrubník, zásyp, bagrovanie 
7. Vihorlatská 1412 (F1-F2) 400 m2  20          200 tis. Sk asfalt a časť bagrovania 
           a zásyp 
8. ZUŠ (Rozkvet)  155 m2    8    70 tis. Sk asfalt 
9. Kukučínova 2045 (M4)     275 m2   20        110 tis. Sk asfalt 
10. Kukučínova 2044 (M3)  350 m2  25    140 tis. Sk asfalt 
11. Palárikova 1603           360 m2  20  180 tis. Sk záhony z 3 strán 
12. Strojárska C2 (trafo)   85 m2    5    35 tis. Sk zásyp + asfalt 
13. C2 – MsÚ (ihrisko)   10 m2  10      5 tis. Sk iba rozšíriť chodník, asfalt 
14. Prechod ku garážam 
     ČK – Juško  200 m2   -  200 tis. Sk zámková dlažba 
15. Stará poliklinika II  
     (pri Ciroche)  366 m2       12          450 tis. Sk poloveget. panely, zásyp 
16. Palárikova 1625          400 m2   -          160 tis. Sk asfalt 
17. Nový cintorín (JAS) 
      projekt je v štádiu spracovania      500 tis. Sk   odhadované náklady 
18. Palárikova 1605/4            138 m2   8  150 tis. Sk záhonové obrubníky, asfalt 
19. Parkovisko za bývalým 
      Herkulesom          1800 m2     720 tis. Sk asfalt 
20. Budovateľská 1432/3 300 m2    120 tis. Sk  
      Spolu odhadovaný náklad:            3 520 tis. Sk 
 
     Cenu asfaltu hrúbky 5 cm očakávame do 400.- Sk /1 m2. 
 
     Návrh prekračuje sumu schválenú v pláne investičných akcií na r. 2008 (3 mil. Sk) o 400 tis. Sk 
Preto  navrhujeme navýšenie rozpočtu mesta na túto akciu o 400 tis. Sk.  
 
     Stále však reálne hrozí, že možní dodávatelia nebudú mať o také malé plochy roztrúsené po 
celom meste záujem,  resp.  budú   požadovať  z tohoto dôvodu vyššiu cenu za 1 m2. Nevieme tiež, 
či dodávatelia budú ochotní realizovať odstavné plochy komplexne (bagrovanie, odvoz materiálu, 
uloženie potrebných obrubníkov, ďalšie pomocné práce), alebo budú súhlasiť iba s položením 
asfaltov. VPS Snina, s. r. o., by v druhom prípade boli nútené prijať na túto akciu ďalších 
pracovníkov, pretože súčasní budú vyťažení  výstavbou chodníkov v meste v objeme 10 mil. Sk 
technológiou, ktorá je veľmi pracná (zámková dlažba). 
   

 
B. Rekonštrukcia mestských komunikácií 
 
     Podľa plánu investičných akcií na rok 2008 je na rekonštrukciu ciest schválených 10 mil. Sk. 
Uvádzame zoznam ciest, ktoré v súlade s plánom navrhujeme rekonštruovať: 
  

1. Prístupová cesta k výrobným halám v areáli bývalého podniku Vihorlat,  ktoré  boli 
odovzdané do užívania v rámci akcie “Rekonštrukcia výrobných hál Snina“. Ide o cestu od 
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križovatky s cestou na nákladnú železničnú stanicu po poslednú výrobnú halu firmy 
ELEKTRON, s. r. o., Snina. Cesta je v dezolátnom stave, pôvodne vyložená cestnými 
panelmi a chodníkovými panelmi v celkovej šírke 4 m. Panely sú po mnohoročnom užívaní 
dolámané a výškovo nerovné. Vyrovnanie je v praxi zložité, žeriav ich nedokáže „odlepiť“ 
a ak áno, dôjde k ďalšiemu dolámaniu a rozpadu na viacero častí. Po konzultácii 
s organizáciou dodávajúcou asfaltérske  práce, navrhujeme cestu vyspraviť asfaltovou 
vyrovnávkou a položiť dve vrstvy asfaltu v celkovej hrúbke do 10 cm.  Potrebné je uložiť po 
oboch stranách aj cestné obrubníky, aby sa zabránilo možnému posunu podložia z panelov 
(a tým poškodeniu – prasknutiu asfaltu) pri prejazde ťažkých kamiónov. Uvádzané 
skutočnosti značne zvyšujú náklady na rekonštrukciu cesty, ako aj fakt, že je potrebné 
ukončiť položením obrubníkov a asfaltu aj obe vstupné plochy pred samotnými halami. 
      Preto odhadované celkové náklady na rekonštrukciu cesty v šírke 4 m a dĺžke 360 bm 
a dvoch vstupných plôch sú: 
         1 909 600,- Sk. 

 
      2. Prístupová cesta k podnikateľským subjektom na Ul. podrybníckej.  
            Táto cesta vyžaduje taktiež osobitnú technológiu: 

- vybudovať nábehovú plochu pri moste vzhľadom na dĺžku kamiónov s plochou 8 x 40 
m, po vybagrovaní prebytočnej zeminy v množstve asi 200 m3, 

- vybudovať odvodnenie využívanej studničky a odvodnenie svahu v dĺžke približne 100 
bm s priepustom  priemeru 100 cm, ktorý odvedie spodnú aj dažďovú vodu do rieky 
Cirocha, 

- asfaltovou vyrovnávkou je potrebné vyrovnať obe časti cesty, vysypanú časť aj časť 
vyloženú cestnými panelmi šírky 3 m, 

- na časť vyloženú panelmi je taktiež potrebné položiť dvojnásobnú vrstvu asfaltu (spolu 
hrúbka 10 cm), 

- po dĺžke popri brehu Cirochy je potrebné uložiť cestné obrubníky. 
 

     Pri takejto technológii a prípravných a pomocných prácach (bagrovanie svahu pri studničke,  
vyrovnanie terénu zásypom popri obrubníkoch) vrátane úpravy rigolu, predpokladané náklady na 
cestu 4 x 400 bm sú: 

        1 524 000,- Sk. 
 

     Keďže VVS, a. s., Košice má spracovanú projektovú dokumentáciu na vodovod a kanalizáciu 
tejto ulice, prikláňame sa k názoru, aby rekonštrukcia tejto cesty bola realizovaná až po ukončení 
akcie VVS, a. s., v budúcom období. Predpokladaný termín realizácie je v roku 2009.  
 
       3. Prístupová cesta k bytovému domu 1603 na Palárikovej ulici. 
     Táto úzka prístupová cesta je príčinou častého cúvania, resp. jazdenia po chodníku. Rozšíriť ju 
nie je možné  pre  blízkosť oplotenia  futbalového štadióna.  Pomôže zjednosmernenie v smere od 

bývalého SOU-s z Pčolinskej ulice s výstupom pri oplotení futbalového štadióna pri prednej bráne 
firmy DP EKOPLAST p. Paulíka. 
     Na túto rekonštrukciu máme spracovaný projekt vrátane rozpočtu a máme písomný súhlas ZSŠ, 
ktorá je vlastníkom – správcom pozemkov, cez ktoré prechádza časť riešených komunikácii. Škola 
však súhlas podmienila preložením oplotenia pozemku na náklady mesta. 
     Aj bez nákladov na preloženie oplotenia, rekonštrukcia cesty je taktiež nákladná, pretože do 
akcie sme zahrnuli aj rozšírenie komunikácie popri oplotení strednej internátnej školy pre prístup na 
parkovaciu plochu, ktorú navrhujeme taktiež vyasfaltovať. Celkové náklady odhadujeme na: 

 
            878 630,- Sk. 
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     Všetky tri uvádzané cesty predstavujú objem spolu za 4 312 230,- Sk. Keďže celkové náklady na 
rekonštrukciu ciest sú schválené v pláne investičných akcií na rok 2008 v objeme 10 mil. Sk, ostáva 
pre mestskú časť TABLA   5 687 770.- Sk. 
 
       4. Rekonštrukcia ciest v lokalite TABLA: 
     Po obhliadke ciest v tejto mestskej časti vyžaduje náš návrh tieto finančné prostriedky: 
 a) ABS hrúbky 5 cm (teplá obaľovaná asfaltová drva)  - 1 m2  = 400,- Sk: 

  1. Podhorská (od Ing. Kapraľa po koniec Tably) - 3000 m2 = 1 200 tis. Sk 
  2. Kollárova (od Chndera po Dukl. hrdinov)  - 2280 m2 =    912 tis. Sk 
  3. Spojnica Mierová – Dukl. hrdinov  -   500 m2 =    200 tis. Sk 
  4. Mierová (celá ulica)    - 3600 m2 = 1 440 tis. Sk 

5. Parčík TABLA (priestor medzi Svätoplukovou 
           a Rastislavovou)     - 1400 m2 =    560 tis. Sk 

  
     Spolu ABS:            4 312 tis. Sk 

 
 
 b) Emulzný kalový zákryt (2 x 6 mm = 12 mm) – 1 m2 = 200,- Sk vrátane výspravok: 
   
  1. Spojnica Kalinčiakova – Podhorská   -    700 m2  = 140 tis. Sk 
  2. Pribinova       - 2 250 m2  = 450 tis. Sk 
  3. Kalinčiakova     - 2 150 m2  = 430 tis. Sk 
  4. Švermova      - 2 000 m2  = 400 tis. Sk 
  5. Podhorská – kaplica (tzv. Viničná cesta)  -    600 m2  = 120 tis. Sk 
  6. Svätoplukova      - 2 800 m2  = 560 tis. Sk 
  7. Rastislavova     - 2 700 m2  = 540 tis. Sk 
  8. Jilemnického vrátane spojnice na Podhorskú - 1 600 m 2 = 320 tis. Sk 
  9. Kollárova od Chndera po most pri železnici - 3 000 m2  = 600 tis. Sk
  
         -------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
      Spolu EKZ:                         3 560 tis. Sk 
 
      SPOLU   r.  2008 – TABLA:                      7 872 tis. Sk 
 
     Keďže disponobilná suma nám vychádza iba 5 687 770,-  Sk, navrhujeme (tak ako to uvádzame 
v bode B. 2 ) nerealizovať cestu na Ulici podrybníckej v predpokladanom náklade 1 524 tis. Sk, čím 
budú k dispozícii spolu prostriedky vo výške 7 211 770,- Sk.  Aby sa realizovala rekonštrukcia celej 
mestskej časti TABLA, doporučujeme zvýšiť plánované prostriedky na rekonštrukciu ciest z 10 mil. 
Sk na  10 660 230,- Sk.      
 

C. Výmena autobusových čakární 
 
     V súvislosti s útlmom výroby v bývalom najväčšom podniku Vihorlat Snina a v druhom JAS 
Snina, došlo k výraznému poklesu autobusovej dopravy v samotnom meste a na trasách Snina - 
okolité dediny regiónu. Tento pokles, ako aj vplyv času, zapríčinili devastáciu a morálne zastaranie 
používaných čakární – prístreškov. 
   
     V meste máme dva druhy čakární - prístreškov: 

- malé, oplechované trapezovým (vlnitým) pozinkovaným plechom, 
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- veľké so zasklenými stenami. 
     Obe majú spevnené podlahy betónovými tvárnicami a boli vybavené lavičkami na sedenie.     
     Vzhľadom k ich technickému stavu a odpudzujúcemu vzhľadu pridelilo MsZ pri schvaľovaní 
investičných akcií na rok 2008 na túto výmenu za nové čakárne 700 tis. Sk. VPS Snina, s. r. o., po 
konzultáciách s oboma prepravcami (SAD Humenné – Ing. Dzemjan, námestník; EJZATOUR – p. 
Zaremba, majiteľ), navrhujú nové čakárne, opäť v dvoch veľkostiach: 

- malé pre 10 cestujúcich, 
- veľké pre 20 cestujúcich. 

     Čakárne sú z kovovej konštrukcie s povrchovou úpravou žiarovým zinkovaním a steny sú 
vyplnené buď tkz. drôteným sklom alebo bezpečnostným sklom. 

 
     Navrhujeme výmenu a doplnenie čakární v Snine na týchto zastávkach: 

 
Mestská doprava 

 
A . Trasa: 
   
            1.  SAD Snina, SNP – malá čakáreň (na pôvodnom mieste) 

2. bývalá STS, kpt. Nálepku – bez čakárne 
3. Nemocnica Snina, s. r. o., Sládkovičova – veľká (na pôvodnom mieste) 
4. reštaurácia „ Park Mieru“, Sládkovičova – malá ( - // -) 
5. pravoslávna cerkev, Sládkovičova – malá (namiesto zábradlia na parkovisku) 
6. samoobsluha „ Brehy“, Sládkovičova – malá (novozriadená, potrebný súhlas 

majiteľa pozemku) 
7. MŠ Perečínska – zastávka na znamenie, bez čakárne 
8. Komenského K8 – bez  čakárne 
9. Komenského K10/1 – malá (novozriadená) 
10. Partizánska „ MEKONG“ – malá (novozriadená) 

 
      B.  Trasa :                                            
 

1. Autobusové nástupište – bez čakárne (budú slúžiť veľké pri Ciroche) 
2. Pošta,  Ul. študentská – malá (novozriadená) 
3. ROZKVET, Ul. študentská – bez čakárne 
4. KRIVÁŇ, Ul. študentská -  bez čakárne 
5. Križovatka, Ul. študentská – Ul. pčolinská (bl. Č. 1471) – malá (novozriadená) 
6. T 18 – Ul. pčolinská – malá ( na pôvodnom mieste) 
7. Ul. Jesenského, lesnícka bytovka – malá (novozriadená) 
8. Ul. Jesenského, RD 2016, 2017 ( p. Daniel) – malá (novozriadená – potrebný 

súhlas majiteľov RD) 
9. Ul. Jesenského, otoč za mostom cez Pčolinku – malá  na pôvodnom mieste) 

 
        C. Trasa : 
 

1. 1. mája vpravo – malá  (novozriadená ) 
2. Pohostinstvo „ CHNDER“ – bez čakárne 
3. Ul. Švermova, CZŠ – bez čakárne (deti čakajú v škole)             
4. Križovatka Ul. podhorská – Ul. Rastislavova – bez čakárne (nedá sa umiestniť) 
5. Ul. Dukl. hrdinov – MŠ – malá (na mieste dnešnej veľkej) 
6. 1. mája vľavo – M 9  a M 10 – malá (novozriadená) 
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           Štátna autobusová doprava 
                

1. Autobusové nástupište – 4 ks veľké (popri Ciroche namiesto dnešných 
plechových) 

2. Potraviny JEDNOTA ( bývalá FILOVÁ) – 1 ks veľká (na pôvodnom 
mieste), slúži MHD a trase na Pichné, Pčoliné. 

3. Ul. stakčínska pri odbočke na sídl. Komenského – malá (na pôvodnom mieste). 
Požiadavka SAD Hé je na veľkú čakáreň, technicky sa však nedá umiestniť 
do betónového valu bez väčších stavebných zásahov. 

4. Ul. stakčínska – veľká železničná stanica – malá (na pôvodnom mieste) 
5. Ul. stakčínska – STAVOMONT, s. r. o. – malá (na pôvodnom mieste)    

 
     Pri predbežnom zisťovaní nákladov sme vychádzali zo skúseností okolitých dedín (Belá nad 
Cirochou a Dlhé nad Cirochou) a aby sa zachoval vzhľad čakární rovnaký pre celú trasu Snina – 
smer Humenné. 
 
     Ceny čakární sú predbežne vo výške: 

- malé (10 ľudí) –   33 tis. Sk 
- veľké (20 ľudí) – 55 tis. Sk 
 

     Teda celkové náklady predstavujú za dodávku a montáž (1 500,- Sk za 1 ks):            
                   -  malé :   18 ks x 33 tis. Sk  + 18 ks x 1,5 tis. Sk =  621 tis. Sk  
                   -  veľké :    6 ks x 55 tis. Sk  +   6 ks x 1,5 tis. Sk  = 339 tis. Sk 
                   ____________________________________________________ 
             Spolu  :                                                        960 tis. Sk  
 
     K nákladom treba pripočítať náklady na dovoz a náklady na terénne úpravy a podlahy. Tieto 
náklady budú presne známe až po výbere konkrétneho dodávateľa. Zatiaľ ich iba odhadujeme (budú 
to  náklady  VPS  Snina, s. r. o. –  terénne  úpravy  a  podlahy a  náklady  faktúrované  dodávateľom 
čakární za dovoz). Spolu ich odhadujeme vo výške 200 tis. Sk (100 tis. Sk dovoz, 100 tis. Sk 
terénne úpravy a podlahy). Celkové náklady na túto investičnú akciu  predpokladáme 
  
          1 160  tis. Sk. 
 
     Keďže, ako uvádzame v úvode tohto bodu, MsZ odsúhlasilo iba 700 tis. Sk, odhadovaný rozdiel 
predstavuje 460 tis. Sk. Pri schvaľovaní investičných nákladov pre túto akciu sa počítalo iba 
s výmenou súčasných čakární. Po konzultáciách s dopravcami, javí sa potreba 9 ks novozriadených 
čakární, preto vznikol aj uvádzaný rozdiel v plánovaných a reálne potrebných finančných 
prostriedkov. 
 
     Navrhujeme preto, aby MsZ odsúhlasilo navýšenie plánovaných prostriedkov na výmenu 
čakární zo 700 tis. Sk na 1 160 tis. Sk. 
 
 
 
Uvedené rozpočtové náklady všetkých investičných akcií sú len predpokladané. Presné 
rozpočtové náklady budú zrejme až po spracovaní podrobnejšej projektovej dokumentácie 
a po uskutočnení verejného obstarávania na jednotlivé investičné akcie.  
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Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 285/2008  
 
 
 
K bodu 22) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – prečítal návrh na uznesenie ohľadom doplnenia investičných akcií.  
 
     Ing. Jozef Savka – koľko projektov robí naše oddelenie, keď takéto akcie dávame robiť 
renomovaným firmám?  
 
     Ing. Ján Čop – mesto za projekt na metropolitnú sieť nebude uhrádzať zo svojho rozpočtu. 
V prípade, že bude úspešný, pôjde o opodstatnený náklad a bude uhradený zo získaných finančných 
prostriedkov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o náročný projekt, preto je vhodné, že ho bude robiť renomovaná 
firma. Mesto môže robiť projekty z malých grantov, kde tiež môžeme niečo získať.  
 
     Ing. Ján Čop – útvar regionálneho rozvoja toto sleduje a pracuje aj na malých projektoch.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á     Mestskému úradu Snina uskutočniť výber a zadať 
objednávky na vypracovanie projektov na získanie finančného príspevku z fondov EÚ, prípadne 
iných štátnych zdrojov profesionálnym spoločnostiam, špecializujúcim sa na vypracovanie 
a podávanie takýchto projektov, na investičné akcie:  

- Rekonštrukcia verejného osvetlenia,  
- Metropolitná optická sieť.  

 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 286/2008  
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     JUDr. Iveta Bžánová – včera bola zverejnená správa, že na Zemplíne sa bude budovať tepelná 
elektráreň, ktorá by mala byť v Strážskom. Jedna takáto elektráreň sa už má budovať v Trebišove. 
Navrhuje preto vyzvať ostatné samosprávy, aby sa bránili. Má návrh, aby mesto podporilo 
Trebišov. Prečítala návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   v y s l o v u j e  

1. podporu mestu Trebišov v jeho snahách o záchranu životného prostredia a kvality života 
občanov okresu Trebišov,  

2. znepokojenie nad snahou vybudovať na území Zemplína elektrárne, ktoré môžu negatívne 
ovplyvniť zdravie a život obyvateľov Zemplína, 

v y z ý v a    samosprávy miest a obcí na Zemplíne, aby začali konať a vyvinuli aktivity smerujúce 
k zamedzeniu takýchto podnikateľských aktivít. 
 
Hlasovanie: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 14 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Ján Harmaňoš, Ing. Štefan Nevoľník – 2 poslanci 
  
    Mestské zastupiteľstvo prijalo 

         uznesenie č. 287/2008  
 
 
 
 
K bodu 23) Interpelácia poslancov 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – novinový stánok pri Rozkvete je rozbitý, treba ho odstrániť- úloha,  

– v meste sa stretávame s propagáciou fašistických symbolov – úloha 
pre MsP – zmapovať tieto veci.  

 
     Mgr. Metod Kamlár – je ťažko zabrániť takýmto prejavom, ale nemôžeme to ani prehliadať. 
MsP robí všetko preto, aby sa tento problém riešil. Prosí o pomoc aj občanov, aby takéto prípady 
hlásili, pretože policajti nemôžu byť všade a nie stále sa podarí chytiť vinníka.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – členov školskej rady a pohotovostné služby lekární zverejniť na 
internetovej stránke mesta – úloha.  
 
      občianka mesta – obdržala výmer na daň za prenosnú garáž vo výške 7 tis. Sk. Je to podstatne 
vyššia suma ako v minulom roku. V minulom roku bola možnosť uhradiť poplatok do 31.  mája, no 
tohto roku je to do 15 dní odo dňa obdržania výmeru. Vie o tom, že mesto chce prenosné garáže 
odstrániť. Prečo potom takéto zvýšenie poplatku? Je to príliš vysoká suma. Nie je proti plateniu. 
Ale nie takúto vysokú sumu. Nebola upozornená, že sa garáže budú rušiť. Má ju 2 roky.  
 
     Ing. Ján Čop – zvýšenie schválili poslanci vo VZN-ku, ktoré sa v priebehu roka nedá zmeniť. 
Poslanci sa už niekoľko rokov snažia tieto garáže z mesta odstrániť. Úrad sa snažil dať tieto garáže 
na jedno miesto, ale občania boli proti.  
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     Ing. Jana Rosičová – VZN bolo schválené dňa 13. 12. 2007 a bolo dané na pripomienkovanie 
a zverejnené na internete aj na úradnej tabuli mesta. Ak občan nesúhlasí s touto sumou, môže 
požiadať o odstránenie garáže z verejného priestranstva mesta. To, že treba zaplatiť do 15 dní odo 
dňa doručenia výmeru, ukladá zákon.  
 
     Ing. Ján Čop – žiada vedúcich oddelení, aby dôrazne upozornili svojich pracovníkov na to, aby 
upozorňovali občanov na prijaté opatrenia a uznesenia, ktoré sa ich týkajú – úloha.  
 
     Ing. Daniela Galandová – chce upozorniť, že mesto je stredisko regionálneho významu. Má 
šancu byť nadregionálnym strediskom, ak vybuduje nejakú infraštruktúru. Bez toho, aby sme mali 
investície do personálu, ktorý vôbec nie je vzdelaní a bez strategického plánu investícií 
v cestovnom ruchu nie je možné tu hovoriť o tom, že pripravujeme projekty. Mesto ich síce 
pripravuje, ale bez nejakej koncepcie. Nedá jej povedať, že sa pripravujú projekty, ktoré nie sú 
v súlade, čo by malo byť podporované. Kedy mesto bude pripravovať kultúrno-poznávaciu trasu, 
kde by mohol byť zaradený kaštieľ, Rybníky a iné atrakcie;  

– - tento kanón by v zahraničí určite patril k zastávkam na turistických 
trasách. Nie všade bol vojnový front. Iné obce sa snažia poukázať to tieto udalosti. Z tohto pohľadu 
si myslí, že kanón by sa nemal odstrániť úplne z mesta, ale nájsť mu nejaké iné vhodné miesto; 
    - kaštieľ – predkladať projekt len na budovu kaštieľa nemá zmysel. 
Treba to riešiť aj s priľahlým parkom. Mala by tam byť prepojenosť aj s inými územiami. Dúfa, že 
diplomové práce, ktoré budú výstupom z fakulty architektúry, mesto skomponuje s projektom. 
Rokovalo už mesto s nejakým múzeom o zriadení nejakej expozície v kaštieli, alebo chce mesto 
zriadiť vlastné múzeum? 
    - prečo nie je časový harmonogram pri investičných akciách, aby bolo 
možné to kontrolovať? Chce upozorniť, že občania chápu tieto akcie ako formálny zoznam, 
zbytočne sa robia projektové dokumentácie, ktoré sa na ďalší rok dávajú aktualizovať a akcie sa 
presúvajú z jedného obdobia do druhého.  
 
     Ing. Ján Čop – kanón nechceme dať do šrotu. Kanón je vlastníctvo vojenského múzea a je 
o neho záujem z oblastí a stredísk, kde sú vojnové pamiatky umiestnené. Je prijaté uznesenie o tom, 
že kanón nemá byť tam, kde je; 
          - investičné akcie – v minulých dňoch prebiehali rokovania so špecializovanými 
firmami. Je jasné, že náš región je rizikový, ale keby sme do toho nešli, bolo by nám to vyčítané. 
Navrhneme primátorovi, aby sme v druhej polovici apríla zvolali seminár za účasti všetkých 
zainteresovaných v regióne s tým, že pozveme aj niekoho z tých oblastí, kde to už funguje. Tam by 
sa dopodrobna diskutovalo o projektoch a investičných akciách v našom regióne.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – kanón nie je historická pamiatka pre Snina, pretože v Snine neboli 
delostrelecké boje. Sninu oslobodili traja či štyria guľometčíci, ktorí prišli smerom od Umartého do 
Sniny. Tento kanón bol na toto miesto umiestnený v roku 1975. 
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K bodu 24) Záver 
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová  
       primátor                 prednostka 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   MUDr. Andrej Kulan 
 
   Ing. Štefan Nevoľník  
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